

PA
REGISTRY

N A T O ———— O T A N

SERVICE DE PRESSE

PRESS SERVICE

OTAN/NATO, 1110 Bruxelles ■ Telephones: 241 00 40 - 241 44 00 - 241 44 90 TELEX: 23-867

PRESS RELEASE (80)7

Brussels, 22nd April 1980

The Secretary General of the North Atlantic Treaty Organization, Dr. J.M.A.H. Luns, will be visiting North America, 2nd-6th May, at the invitation of the Canadian and United States Governments. In Ottawa, he will meet members of the new Government and, subsequently, in Washington, with the United States leaders. In both countries he will have discussions on the present international situation and issues of interest to the Alliance.

COMMUNIQUE DE PRESSE (80)7

Bruxelles, le 22 avril 1980

M. Joseph M.A.H. Luns, Secrétaire général de l'Organisation du Traité de l'Atlantique Nord, se rendra en Amérique du Nord du 2 au 6 mai, sur l'invitation des gouvernements du Canada et des Etats-Unis. Il rencontrera d'abord à Ottawa les membres de la nouvelle équipe ministérielle, puis à Washington, les dirigeants américains. Dans les deux pays, les entretiens porteront sur la situation internationale actuelle et sur des questions intéressant l'Alliance.

REGISTRY P.A.
BUREAU I.267/8

32469

INTERIEUR

6 EN / 6 FR (020700)
PRESS RELEASE

280